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ПРОТОКОЛ 

№ 2 

Днес, 24.02.2023 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 2-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 31 общински съветника от общо 33.  
Отсъстваха Асен Илиев и Иван Раков. 
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:04 

часа.  

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2 

1 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Декларация от Общински съвет Дупница 

2 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно  Удължаване 
срока  на поет краткосрочен общински  дълг към Фонд „ФЛАГ“ за финансиране на проект 
по Оперативна програма „Околна среда 2014 – 2020 г.“, приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на 
ОПОС 2014 – 2020 

3 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.442, образуван от поземлен имот 68789.23.292 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.440, образуван от поземлен имот 68789.23.291 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница.   

5 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Предоставяне от 
общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията по 
§27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
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допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен идентификатор № 
68789.23.441, образуван от поземлен имот 68789.23.291 по картата на възстановената 
собственост на град Дупница. 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Предоставяне от 
общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията по 
§27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен идентификатор № 
68789.154.7, образуван от поземлен имот 68789.154.4 по картата на възстановената 
собственост на град Дупница 

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.443, образуван от поземлен имот 68789.23.289 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница. 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Приемане на 
решение за отдаване под наем на част от сграда с идентификатор 39339.502.185.2 по 
кадастралната карта на с. Крайници, общ. Дупница – публична общинска собственост, 
представляваща 2 /два/ броя помещения чрез публично оповестен конкурс 

9 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Отчет на Кмета на Община Дупница, за изпълнение на решенията на 
Общински съвет Дупница за периода м. февруари 2022 г. – м. декември 2022 г 

10 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Изпълнение 
на проектно предложение „Рехабилитация и модернизация на общинската инфраструктура 
– системи за външно изкуствено осветление в 6 /шест/ населени места в Община Дупница“, 
Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И МОДЕРНИЗАЦИЯ НА ОБЩИНСКАТА 
ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО ОСВЕТЛЕНИЕ НА 
ОБЩИНИТЕ”, Програма “ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, 
ЕНЕРГИЙНА СИГУРНОСТ” на Министерство на енергетиката и Финансов механизъм на 
европейското икономическо пространство 2014-2021. 

11 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предварително съгласие за разрешение за поставяне на паметник на «Свети Йоан Рилски» 
в поземлен имот с идентификатор 65245.2.822 по кадастралната карта  на с.Самораново, 
общ.Дупница, обл.Кюстендил 

12 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за провеждане на процедура по реда на чл.78а ал.1 от ППЗСПЗЗ, по отношение на 
част от имот публична общинска собственост с НТП: селскостопански, горски, ведомствен 
път по КККР на с.Баланово 

13 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
24791.104.44 по кадастралната карта  на  с.Дяково, местност „Белите земи”, общ.Дупница, 
обл. Кюстендил 

14 Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отмяна на 
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Решение №200 от Протокол №12/25.11.2022г. на Общински съвет – Дупница, взимане на 
решение за предоставяне под наем на части от имоти с идентификатори 68789.21.64 и 
68789.21.102 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Дупница – за 
разполагане на телекомуникационно инфраструктурно оборудване на „Цетин България“ 
ЕАД и определяне на месечна наемна  цена.  

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Откриване на процедура за провеждане на конкурс за избор на 
управител на „ГУМ-ДУПНИЦА“ЕООД, гр.Дупница.    

16 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Откриване на процедура за провеждане на конкурс за избор на 
управител на „Ученическо хранене-Дупница“ЕООД, гр.Дупница.  

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – кмет на община Дупница, относно  Подготовка 
на придружаващи документи във връзка с искане на авансово плащане от СЕУ"св. Паисий 
Хилендарски" гр. Дупница, по Договор за безвъзмездна финансова помощ 
№BGENVIRONMENT-3.0001-0004-C01/04.10.2022 г. по програма "Опазване на околната 
среда и климатични промени" на ФМ на ЕИП 2014-2021 проект "Училище без отпадъци". 

Точка 0 (Нулева) 

000/17.02.2023 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2  

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Най напред бих искал да ви уведомя, че като вносител оттеглям докладна с входящ № 

109 по отношение на избор на управител на общинската болница. 
Мотивите ми са, че имаме с юриста опасение, относно договора за управление защото 

съгласно новия Закон за публичните предприятия, който трябва да бъде заедно с Наредбата 
за избор на управител и имаме опасения, относно точността на договора за това оттеглям на 
днешното заседание тази докладна. 

Има предложение за извънредна докладна от инж.Методи Чимев – кмет на община 
Дупница, относно  Подготовка на придружаващи документи във връзка с искане на авансово 
плащане от СЕУ"св. Паисий Хилендарски" гр. Дупница, по Договор за безвъзмездна 
финансова помощ №BGENVIRONMENT-3.0001-0004-C01/04.10.2022 г. по програма 
"Опазване на околната среда и климатични промени" на ФМ на ЕИП 2014-2021 проект 
"Училище без отпадъци". 

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 
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Въздържали се 0 

ДНЕВЕН РЕД 

1 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Декларация от Общински съвет Дупница 

2 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно  Удължаване срока  на поет краткосрочен общински  дълг към Фонд „ФЛАГ“ за 
финансиране на проект по Оперативна програма „Околна среда 2014 – 2020 г.“, 
приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на ОПОС 2014 – 2020 

3 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.442, образуван от поземлен имот 68789.23.292 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница 

4 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.440, образуван от поземлен имот 68789.23.291 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница.   

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Предоставяне от 
общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията по 
§27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен идентификатор № 
68789.23.441, образуван от поземлен имот 68789.23.291 по картата на възстановената 
собственост на град Дупница. 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Предоставяне от 
общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията по 
§27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен идентификатор № 
68789.154.7, образуван от поземлен имот 68789.154.4 по картата на възстановената 
собственост на град Дупница 

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.443, образуван от поземлен имот 68789.23.289 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница. 

8 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Приемане на 
решение за отдаване под наем на част от сграда с идентификатор 39339.502.185.2 по 
кадастралната карта на с. Крайници, общ. Дупница – публична общинска собственост, 
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представляваща 2 /два/ броя помещения чрез публично оповестен конкурс 

9 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Отчет на Кмета на Община Дупница, за изпълнение на решенията на 
Общински съвет Дупница за периода м. февруари 2022 г. – м. декември 2022 г 

10 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Изпълнение на проектно предложение „Рехабилитация и модернизация на общинската 
инфраструктура – системи за външно изкуствено осветление в 6 /шест/ населени места в 
Община Дупница“, Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И МОДЕРНИЗАЦИЯ НА 
ОБЩИНСКАТА ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО 
ОСВЕТЛЕНИЕ НА ОБЩИНИТЕ”, Програма “ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, 
ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, ЕНЕРГИЙНА СИГУРНОСТ” на Министерство на 
енергетиката и Финансов механизъм на европейското икономическо пространство 2014-
2021. 

11 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предварително съгласие за разрешение за поставяне на паметник на «Свети Йоан 
Рилски» в поземлен имот с идентификатор 65245.2.822 по кадастралната карта  на 
с.Самораново, общ.Дупница, обл.Кюстендил 

12 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за провеждане на процедура по реда на чл.78а ал.1 от ППЗСПЗЗ, по отношение 
на част от имот публична общинска собственост с НТП: селскостопански, горски, 
ведомствен път по КККР на с.Баланово 

13 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 
идентификатор 24791.104.44 по кадастралната карта  на  с.Дяково, местност „Белите 
земи”, общ.Дупница, обл. Кюстендил 

14 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отмяна на 
Решение №200 от Протокол №12/25.11.2022г. на Общински съвет – Дупница, взимане на 
решение за предоставяне под наем на части от имоти с идентификатори 68789.21.64 и 
68789.21.102 по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Дупница – за 
разполагане на телекомуникационно инфраструктурно оборудване на „Цетин България“ 
ЕАД и определяне на месечна наемна  цена.  

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Откриване на процедура за провеждане на конкурс за избор на 
управител на „ГУМ-ДУПНИЦА“ЕООД, гр.Дупница.    

16 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Откриване на процедура за провеждане на конкурс за избор на 
управител на „Ученическо хранене-Дупница“ЕООД, гр.Дупница.  

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – кмет на община Дупница, относно  Подготовка 
на придружаващи документи във връзка с искане на авансово плащане от СЕУ"св. 
Паисий Хилендарски" гр. Дупница, по Договор за безвъзмездна финансова помощ 
№BGENVIRONMENT-3.0001-0004-C01/04.10.2022 г. по програма "Опазване на околната 
среда и климатични промени" на ФМ на ЕИП 2014-2021 проект "Училище без отпадъци". 

Точка 1 (Първа) 
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110/16.02.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на Декларация от Общински съвет Дупница  

Положително становище на комисиите. 

Изказвания: 

Проф. Рахамин Шекерджийски Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в 
група/ 

Уважаеми членове на инициативния комитет. 
Уважаеми гости. 
Винаги когато посещавам моя град Дупница, винаги изпитвам едно голямо вълнение. 

Това е града където съм изживял най-тежките и най-радостните моменти от живота ми. Това 
е града на моите родители където съм живял с тях и съм получил най-доброто възпитание, а 
то е възпитание което да обичам хората и да уважавам хората. Но трябва да ви кажа, че с 
тези моменти в моя живот които са доста радостни в нашия град имах и едни моменти които 
са много трудни в моя живот. Това е по време на втората световна война когато се обяви 
един геноцид към еврейската нация. Това се повлия и тука в нашия град. Въпреки, че имаше 
доста закони които ни ограничават, Закона за защита на нацията, тука в нашия град това 
нещо много малко се чувстваше и живеехме заедно всички. Аз мога да ви кажа откъде идва 
тази любов. Ето например моите бащи бяха 6 братя които участваха в първата световна 
война като войници защитавайки България. След това те попаднаха и в лагера. Моят баща 
казваше аз съм в трудовия лагер в Ген. Тодоров но все пак пак  работя за България защото те 
тогава строяха железопътни линии и казваше „10 метра от линията това аз съм го направил“. 
И сега минават още влаковете. За съжаление тогава минаха и някои и други влакове през 
това. Аз искам да кажа това, че гр. Дупница е най-толерантния град който съществува в 
България. Тогава в тези тежки времена инициативата за спасяването и за борбата за тяхното 
оживяване тръгна от Дупница, тръгна от Димитър Икономов който отиде при Димитър 
Пешев и това трябва да го знае цяла България. И сега мисля, че тази толерантност 
продължава в този град. Самият факт, че мен ме излъчвате да бъда предложен за това високо 
правителствено отличие. 

Искам да бъда кратък още малко. Аз идвам за трети пък тук. Първият път когато ме 
направихте „Почетен гражданин на гр. Дупница“ 2006 год. тук е и г-н Първанов, той повече 
знае за това нещо, по негово време беше. Трябва да ви кажа, че втория път когато дойдох, 
това беше по случай това, за полярниците в Южния полюс където повече от 12 год. аз давам 
медикаменти и те не се разболяват и тогава Пилев каза, че един път не ги е взел и се разболял 
от бронхопневмония. Това беше второто идване тука и има на южния полюс една хубава 
местност която се казва гр. Дупница и там трябва да бъде така, че на това място прочутия 
дупничанин в бъдеще които дават нещо положително за града, трябва там да им се поставят 
техните имена. Този символ ще стои за винаги. Искам да ви кажа това, че моя професионален 
път е свързан с тези изживявания. Аз непрекъснато си спомням за тези тежки времена. Някой 
път се насълзявам и за тези благородни постъпки които в нашия град към нас и ние 
оживяхме и продължаваме да живеем. Когато съм сам винаги си спомням и това е много 
страшно, това е Алцхаймер, това е заболяване и аз намирам само утешение в работата и в 
работата мога да намеря спокойствие и да дам това което България заслужава. Ето например 
имах възможност да работя в Галенова фабрика в Дупница. Аз съм един от основателите на 
фабриката. Даже тук има хора които помнят. Това са 13 год. когато развихме модерните 
фармацевтични технологии. Първият износ осъществихме, първите лицензни препарати бяха 
там, променихме самата структура на това заведение. Аз участвах в производството и това 
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доведе до създаването на ХФК. И до сега за съжаление една ТЕВА която нищо не помага на 
града и съм много разочарован. Така, че този момент за мен е много важен. След това като 
постъпих във факултета аз бях единствения човек с този производствен опит, катедра по 
промишлена фармация, две дисертации, станах и декан на фармацевтичния факултет. Сега 
по случай 80 год. от създаването на факултета аз бях излъчен един от най-добрите декани. 

Аз съм много благодарен на вас, че вие приехте тази инициатива да бъда с това високо 
отличие и се радвам, че тук от града където аз идвам много често, където се зареждам 
положително с приятели, като една станция когато отида на София и след това трябва отново 
да се върна тука и да идвам между приятели искрени и почтени.  

Искам да благодаря тука на акад. Петрунов с който имаме дългогодишна работа в 
областта на имунно стимулаторите. Втори в Европа, а може би и в много страни повече от 40 
години. Ние бяхме първите които казахме, че бъдещето на имунно стимулаторите, а не на 
антибиотиците. Прочетохме в едно американско списание „Край на антибиотиците, идват 
имунно стимулаторите“, защото антибиотиците убиват имунната система и сега има доста 
имунно компрометирани хора. За това това нещо което се направи…… Даже си спомням 
едно писмо от една жена от Коста Рика, там е  намерила нашия препарат и казва“Много се 
зарадвах, че това е български препарат, обаче направете по-хубава опаковка да се вижда“. 
Така, че моята работа е била непрекъснато създаване на препарат защото аз знам, че 
фармацията, това е трябва да се правят лекарства, а не само човек да работи в аптеката. 

Приключвайки аз искам много да ви благодаря, мога да разкажа тука има 
представител на японската фондация Хасуми с която ние работим заедно. Сега работим една 
програма иновативни технологии за дълголетие. Само една профилактика на онкологичните 
препарати, ако те не са намерили такъв препарат, човешкия живот ще продължи 7, 8 год. 
повече. Т.е. ние трябва да обърнем внимание повече на профилактиката. Това е по-
ефективно, по-малко средства и т.н.  

Искам да приключа и ще ми позволите ли да кажа едно стихотворение? 
 
Да се завърнеш в бащината къща, 
когато вечерта смирено гасне 
и тихи пазви тиха нощ разгръща 
да приласкае скръбни и нещастни. 
Кат бреме хвърлил черната умора, 
що безутешни дни ти завещаха - 
ти с плахи стъпки да събудиш в двора 
пред гостенин очакван радост плаха. 
  
Да те присрещне старата на прага 
и сложил чело на безсилно рамо, 
да чезнеш в нейната усмивка блага 
и дълго да повтаряш: мамо, мамо... 
Смирено влязъл в стаята позната, 
последна твоя пристан и заслона, 
да шъпнеш тихи думи в тишината, 
впил морен поглед в старата икона: 
аз дойдох да дочакам мирен заник, 
че мойто слънце своя път измина... 
  
 О, скрити вопли на печален странник, 
напразно спомнил майка и родина! 
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Това го чувствам когато вляза в моята къща в Дупница. 
Благодаря ви. 
 
/аплодисменти/ 
 
Акад. Петрунов Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Трябва най-искрено да кажа, че за мен е голяма чест и удоволствие да изкажа пълната 

си подкрепа на вашето предложение нашия уважаван колега проф. Шекерджийски да бъде 
удостоен с най-високото държавно звание. Няма да повтарям това което много добре беше  
представено от г-н председателя. Това е един човек с най-голямо уважение и авторитет след 
нашите медицински среди не само фармацевтични. В България той се ползва наистина с 
много голямо уважение не само в нас, а и в чужбина с цялата си активност по разработването 
на всички тези нови препарати. Наистина той беше удостоен със званието фармацевт № 1 в 
България, напълно заслужено и вие знаете неговата кариера започна от Дупница. Той е тук 
един от основателите на завода след това прерасна в Софийския фармацевтичен факултет, 
където дълги години беше Декан. Сега продължава да работи най-активно и на тази своя 
възраст той създава препарати които наистина намират широко приложение в страната, 
изнасят се в чужбина и това е излишно е да повтарям всичко това, трябва да кажа, че това е 
гордост за вас. Вие имате един представител достоен от Дупница, който винаги с 
удоволствие е споделял с нас приятелите колко е горд когато дойде в Дупница, колко му 
харесва тука и непрекъснато желае да ни доведе да видим вашия град. Най-искрено казвам, 
че такъв представител без да говорим и повтаряме едно и също напълно подкрепям тази 
Декларация и смятам, че ще имате един достоен представител в нашето общество в името на 
проф. Шекерджийски. 

Благодаря ви. 
 
/аплодисменти/  
  

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 31 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 2, във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 

27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  14 
 
1. Общински съвет Дупница приема Декларация за подкрепа на предложението на 

инициативен комитет за удостояване на проф. Рахамин Даниел Шекерджийски с орден 
„Стара планина“ I-ва степен за особено големи заслуги към България и във връзка с 80-тата 
годишнина от спасението на българските евреи. 

2. Възлага на Председателя на Обшински съвет Дупница да изпрати на Министъра на 
здравеопазването Декларацията ведно с настоящото решение. 

 

Точка 2 (Втора) 

62/01.02.2023 г.  

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 
относно  Удължаване срока  на поет краткосрочен общински  дълг към Фонд „ФЛАГ“ 
за финансиране на проект по Оперативна програма „Околна среда 2014 – 2020 г.“, 
приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на ОПОС 2014 – 2020  
 

Положително становище на икономическа комисия. 
 
Г-жа Олга Китанова – зам. Кмет: 
Благодаря. 
Уважаеми общински съветници. 
Внесли сме докладна за удължаване срока на кредита който ползваме по Оперативна 

програма „Околна среда“ с цел финансиране инсталацията за предварително третиране и 
компостиране на битови отпадъци. Тъй като към момента не сме усвоили още целия кредит, 
който вие също сте гласували внесохме тази докладна с цел удължаване срока за да можем 
да усвоим кредита и да изпълним проекта. 

 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Бойко Олегов Христов: За 
3. Венелин Петков Иванов: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
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5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Илиан Иванов Дойчев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.10 и ал.2 от ЗМСМА и чл. 3, т. 2, чл.5, ал.1, т.5, 

чл. 13, чл.15а. от Закона за общинския дълг, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  15 
 
1. Общински съвет – гр. Дупница дава съгласие община Дупница да сключи с Фонд 

ФЛАГ договор за удължаване на срока за усвояване и погасяване на кредит, поет с Договор 
№ 1332/25.08.2022 г., с цел реализацията на проект: Административен договор за 
безвъзмездна финансова помощ № BG16M1OP002-2.002-0008-С01 „Проектиране и 
изграждане на инсталация за компостиране и инсталация за предварително третиране на 
битови отпадъци за общините Дупница, Бобов дол и Сапарева баня“, финансиран от 
Оперативна „Околна среда 2014 – 2020 г.“, приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на ОПОС 2014 – 
2020 г. 

2. Общински съвет – гр. Дупница дава съгласие крайният срок за усвояване и 
погасяване по Договор № 1332/25.08.2022 г., сключен с Фонд ФЛАГ, да бъде променен и 
удължен до 25.07.2024  г. 

3. Общински съвет – гр. Дупница възлага и делегира права на Кмета на община 
Дупница да подготви искането за удължаване на кредита, да договори и сключи договора с 
Фонд ФЛАГ, както и да извърши всички останали необходими правни и фактически 
действия за изпълнение на решението. 
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Точка 3 (Трета) 

84/09.02.2023 г.  

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.442, образуван от поземлен имот 68789.23.292 по картата 
на възстановената собственост на град Дупница  

Положително становище на комисията. 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 30, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 30 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
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25. Пламен Петров Соколов: За 
26. Първан Ангелов Дангов: За 
27. Светозар Благоев Тричков: За 
28. Станислав Христов Павлов: За 
29. Тодор Димитров Василев: За 
30. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  16 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални на наследниците на Зорка Илиева 
Александрова  – Ризова, съгласно Решение № 2404/13.11.1998  г., по заявление с вх. № 
5181/26.02.1992 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-446459-
26.04.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.442 по кадастралната карта на 
град Дупница, с площ по скица проект № 15-446459-26.04.2022 г., - 2.848 дка, начин на 
трайно ползване: Ливада, образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.23.292 по 
кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот: град Дупница, Община 
Дупница, Област Кюстендил, с площ 2.848 дка, начин на трайно ползване: Ливада, по 
кадастралната карта на град Дупница. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 4 (Четвърта) 

85/09.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот 
проектен идентификатор № 68789.23.440, образуван от поземлен имот 68789.23.291 по 
картата на възстановената собственост на град Дупница.    

Положително становище на комисията. 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Бойко Олегов Христов: За 
3. Венелин Петков Иванов: За 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емилия Райчова Кузманова: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Илиан Иванов Дойчев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Пламен Петров Соколов: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  17 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални на наследниците на Зорка Илиева 
Александрова  – Ризова, съгласно Решение № 2404/13.11.1998  г., по заявление с вх. № 
5181/26.02.1992 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект 15-446357-
26.04.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.440 по кадастралната карта на 
град Дупница, с площ по скица проект № 15-446357-26.04.2022 г., - 5.076 дка, начин на 
трайно ползване: Ливада, образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.23.291 по 
кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот: град Дупница, Община 
Дупница, Област Кюстендил, с площ 20.937 дка, начин на трайно ползване: Ливада, по 
кадастралната карта на град Дупница. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 5 (Пета) 

86/09.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.23.441, образуван от поземлен имот 68789.23.291 по картата 
на възстановената собственост на град Дупница.  

Положително становище на комисията. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
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2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Първан Ангелов Дангов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  18 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални на наследниците на Зорка Илиева 
Александрова  – Ризова, съгласно Решение № 2404/13.11.1998  г., по заявление с вх. № 
5181/26.02.1992 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-446393-
26.04.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.441 по кадастралната карта на 
град Дупница, с площ по скица проект № 15-446393-26.04.2022 г., - 15.860 дка,, начин на 
трайно ползване: Ливада, образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.23.291 по 
кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот: град Дупница, Община 
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Дупница, Област Кюстендил, с площ 20.937 дка, начин на трайно ползване: Ливада, по 
кадастралната карта на град Дупница. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 6 (Шеста) 

87/09.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот проектен 
идентификатор № 68789.154.7, образуван от поземлен имот 68789.154.4 по картата на 
възстановената собственост на град Дупница  

Положително становище на комисията. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
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18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Пламен Петров Соколов: За 
26. Светозар Благоев Тричков: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Тодор Димитров Василев: За 
29. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  19 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални на наследниците на Зорка Илиева 
Александрова  – Ризова, съгласно Решение № 2404/13.11.1998  г., по заявление с вх. № 
5181/26.02.1992 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-446476-
26.04.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.154.7, по кадастралната карта на град 
Дупница, с площ по скица проект № 15-446476-26.04.2022 г., - 20.600 дка, начин на трайно 
ползване: Неизползвана нива угар, образуван от поземлен имот с идентификатор 
68789.154.4, по кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот: град 
Дупница, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 78.765 дка,, начин на трайно 
ползване: Неизползвана нива угар, по кадастралната карта на град Дупница. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 7 (Седма) 

88/09.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на 
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Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на  поземлен с имот 
проектен идентификатор № 68789.23.443, образуван от поземлен имот 68789.23.289 по 
картата на възстановената собственост на град Дупница.  

Положително становище на комисията. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 31 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Миглена Йорданова Вельова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: За 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: За 
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31. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  20 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални на наследниците на Зорка Илиева 
Александрова  – Ризова, съгласно Решение № 2404/13.11.1998  г., по заявление с вх. № 
5181/26.02.1992 г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-446510-
26.04.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.23.443 по кадастралната карта на 
град Дупница, с площ по скица проект № 15-446510-26.04.2022 г., - 6.701 дка, начин на 
трайно ползване: Ливада, образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.23.289 по 
кадастралната карта на град Дупница с адрес на поземления имот: град Дупница, Община 
Дупница, Област Кюстендил, с площ 6.701 дка, начин на трайно ползване: Ливада, по 
кадастралната карта на град Дупница. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 8 (Осма) 

89/10.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, Приемане на 
решение за отдаване под наем на част от сграда с идентификатор 39339.502.185.2 по 
кадастралната карта на с. Крайници, общ. Дупница – публична общинска собственост, 
представляваща 2 /два/ броя помещения чрез публично оповестен конкурс  

Положително становище на икономическата комисия. 
 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 31, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 
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За 31 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Илиан Иванов Дойчев: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Костадин Михайлов Севдин: За 
21. Леонид Йосифов Хаздай: За 
22. Лорета Методиева Николова: За 
23. Мария Георгиева Соколова: За 
24. Миглена Йорданова Вельова: За 
25. Павел Ангелов Коларски: За 
26. Пламен Петров Соколов: За 
27. Първан Ангелов Дангов: За 
28. Светозар Благоев Тричков: За 
29. Станислав Христов Павлов: За 
30. Тодор Димитров Василев: За 
31. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост, във връзка 

с чл. 21, ал. 1, т. 8, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 13, ал. 1 и чл. 76 от Наредбата за реда за придобиване, управление 
и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение № 8/31.01.2008 г., последно 
изменена и допълнена с Решение № 197 / 29.10.2021 год. на Общински съвет Дупница/, 
Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  21 
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1. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем чрез публично 
оповестен конкурс на общински недвижим имот, както следва: 

            
1.1 част от сграда, с идентификатор 39339.502.185.2 /землище тридесет и девет хиляди 

триста тридесет и девет, кадастрален район петстотин и две, имот сто осемдесет и пет, сграда 
две/ село Крайници, Община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-57 от 30.07.2004 г. на изпълнителния 
директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър; Последно изменение на 
кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо сградата: няма данни за изменение; 
Адрес на сградата: село Крайници, улица "III Гвардейски полк" № 0 /нула/; Сградата е 
разположена в поземлен имот 39339.502.185 /землище тридесет и девет хиляди триста 
тридесет и девет, кадастрален район петстотин и две, имот сто осемдесет и пет/; Застроена 
площ: 91 кв.м /деветдесет и един квадратни метра/; Брой етажи: 1 /един/; Брой 
самостоятелни обекти в сградата: няма данни; Предназначение: Друг вид обществена сграда; 
Стар идентификатор: 39339.502.141.6; Номер по предходен план: Няма, съгласно скица № 
15-689067/25.06.2021 г., издадена от Служба по геодезия, картография и кадастър гр. 
Кюстендил; Публична общинска собственост, съгласно АОС 150/14.04.1998 г., вписан в 
служба по вписвания под № 32, том 1, вх. р-р № 57 от 17.01.2007 г., представляваща – 2 /два/ 
броя помещения, както  следва: 

• Помещение № 1 в сграда с идентификатор 39339.502.185.2.1 с площ 13.05 кв.м, 
• Помещение № 2 в сграда с идентификатор 39339.502.185.2.2 с площ 14.26 кв.м,  
или обща площ: 27.31 кв.м, съгласно Схема към служебно писмо 08-09-

212/1//09.02.2023 год. на Дирекция „Устройство на територията и строителството“, за срок от 
10 /десет/ години, при следните условия: 

1.1.1. имотът се отдава под наем само по предназначение – за извършване на 
търговска дейност; 

1.1.2. начална наемна цена – 109.24 лв. /сто и девет лева и двадесет и четири стотинки/ 
лв. месечно. Върху цената се дължи ДДС; 

1.1.3. депозит – 21.85 лв. /двадесет и един лева и осемдесет и пет стотинки/ лева, 
представляващ 20% от началната месечна наемна цена; 

1.1.4. срок , за който се отдава имотът - 10 /десет/ години. 
  
2. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 

Община Дупница, съгласно Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество. 

 
3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 

договор за наем със спечелилия участник. 
 
4. Общински съвет определя 30 % от постъпленията от наем съгл. т. 1 от решението да 

се използва за изпълнението на дейности от местно значение на  територията на с. Крайници, 
община Дупница, Област Кюстендил. 

 

Точка 9 (Девета) 

90/13.02.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
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Дупница, относно Отчет на Кмета на Община Дупница, за изпълнение на решенията 
на Общински съвет Дупница за периода м. февруари 2022 г. – м. декември 2022 г  

Положително становище на всички комисии. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Нашата група няма да подкрепи отчета на кмета по следните причини. В разговорите 

за общинския бюджет за миналата година ние направихме няколко предложения. Част от тях 
бяха приети от кмета, част от тях не бяха приети. Едно от тези които не бяха приети беше 
изграждане на масивна сцена на площада, която ние считаме, че е важна, но така или иначе 
съгласихме се това нещо да не влиза в капиталовите разходи. Друго нещо което отдавна 
говорим и предлагаме и което не се случи миналата година въпреки, че беше заложено в 
бюджета регулация на ромските квартали. Там няколкократно заявяваме почти всяка година 
желанието ни да се действа в тази посока, нищо не беше направено и за миналата година 
въпреки, че не беше заложено в общинския бюджет. В общинския бюджет заложихме 
изграждане на Арт зона в зоната на галериите и стената на театъра където трябваше да се 
обособи една Арт зона със закрита част, открита част. Умишлено не предложихме никаква 
сума, но това беше прието и заложено. Това нещо не се случи също за миналата година. А 
това нещо ние считаме, че е изключително важно за бъдещето на Дупница, за културния 
живот в Дупница. Дори това което каза проф. Шекерджийски да се напишат имената на 
видни дупничани на Антрактида, ние не можем да го направим тука в Дупница. Едно нещо 
заложихме в бюджета съвсем ясно разписано 50 000 лв., то беше гласувано от ОбС 
изграждане на туристически път или туристическа пътека или както искате го наречете 
между Бистрица и Самораново в горската част. Смисъла на изграждането на тази пътека е 
общината да подпомага туризма защото един турист идвайки в Самораново или в Бистрица 
или в Дупница следва да има какво да прави и това е функцията на общината. Заложената 
сума от 50 000 лв. беше заложена в капиталовите разходи и също не беше реализирана. Не 
знаем поради какви причини. И може би така на последно място бих поставил но не и като 
важност имахме ясно разписани не помня май бяха 20 000 лв. за направата на съоръжение 
което да спира калните води които при високи води идват от планината и заливат един цял 
квартал в Крайници. Това нещо беше разписано в бюджета и също не беше реализирано. В 
крайна сметка от всичките ни предложение единственото предложение беше почистване на 
р. Джубрена. 

Мога да продължа и още, но мисля, че факта, че тези неща не бяха изпълнени неясно 
поради каква причина, ние ще гласуваме „против“ отчета. 

 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 

/Изказване/ 
Благодаря ви. 
Аз ще кажа, че когато формално се отчита онова което сме възложили на кмета в 

тази точка бихме могли да обединим цялостното състояние на града защото кмета 
олицетворява живота ни, поради простата причина, че е свързано с училище, образование, 
здравеопазване, култура, за съжаление смърт, всичко да не изброявам целия спектър от 
дейности в една община. Като казах образование уважаеми колеги, няколко пъти си 
позволявам да взема думата и да кажа ние гласуваме………….. Между другото г-н 
Председател, защо не направим един анализ до края на този мандат или до днешна дата 
колко са точките коментирайки ето ти тези 5 които преди малко гласуваха от този порядък. 
Колко са от началото на мандата до днешна дата като процент. Аз ще ви кажа смело, около 
80 %. 80 % от това което сме гласували в залата е нотариат, просто да сложим печат на 
определено икономическо действие. Като казах образование станах свидетел на нещо което 
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ме потресе. Може би беше преди 2 месеца вие ще ме поправите или ще ме допълните, 
когато Нова телевизия дойде и застана пред Гимназията. Това сме ние, това е отчета на 
кмета, това е дейността на най-елитното училище в Дупница. И тогава когато видях това 
нещо си зададох въпроса аджаба какво правя като общ. съветник въобще какъв е смисъла да 
ходя след като сме допуснали България да стане свидетел на някаква дребна човешка бих 
казал крамола и това което е създала, че Шекерджийски да го знае защото аз съм генно 
обременен да бъда близък с този човек. Той е седял с чичо ми на един чин. Та те са учили в 
тази гимназия тези хора. Този човек който аплодирахме преди 15 минути той е учил в онази 
гимназия която Нова телевизия разискваше бих казал по най-циничния начин падението и. 

За да не се отклонявам ще ви изненада това което ще кажа. Ще инициирам за 
следващата сесия, то няма да е за следващата сесия на извънредна сесия. Между другото 
минах оня ден по този мост във Време разделно дето е сниман римския мост в долината на 
Гоце Делчев по някакво стечение на обстоятелствата ме преведоха и според мен трябва да 
има време разделно. Да се знае кои стоят от едната страна и кои стоят от другата страна. 

Та уважаеми общ. съветници, инициирам извънредна сесия за искане оставката на 
кмета и ще ви кажа какви са ми мотивите. Те са съвсем бих казал скромни, но човешки. 
Няколко пъти зададох въпроса за дейността по организиране на сметосъбирането. Първото 
впечатление като се влезе в един град е що за град е той като му видиш мястото където са 
разположени контейнерите. Да не съм аз някой ще каже примерно някакво лично 
отношение. Добре ще го приема и това. Някой който му сега хрумне къде има контейнер и 
да отидем като общ. съветници да погледнем. Две трети от контейнерите бобър ли се 
казваха г-н Председател, еднокубикувите. Мисля, че бобър се казваха от едно време, почнал 
съм да забравям тия детайли. Две трети нямат колела. Две трети от контейнерите са 
наклонени на една страна. Идете да видите фирмата която сметосъбира дигне контейнера и 
какво остава около него. И сега веднага ще ви кажа пример да се ориентираме. Отиваме на 
входа на Вардар контейнера от по новите контейнери със зелен капак е хвърлен на около 10 
метра. Тази фирма не може ли както мене ме е боднало в окото и съм го видял да отиде да 
го премести най-малко да се опита да го възстанови. Долу на улицата която „Тютюнева 
долина“ срещу тото пункта. Срам ме е, че живея в тоя град, срамувам се. Идете и вижте 
контейнерите как са разположени. Под контейнера нито един няма колела, всичко 
разкривено, всичко около него разсипано и ние претендираме, че сме град. Отсреща само 
по диагонала…….. Защо аплодираме, защо сме фалшиви с еврейските гробища? 
Комуникира на 50 м. Би трябвало там където има история, където има памет да има нещо 
свято в нас. 

Дейността сметосъбиране не в този ОбС в миналия тази зала прие да стане 
общинска. Тези които са били общ. съветници в миналия ОбС помнят това нещо. Това е 
грубо неизпълнение на решение на принципала. За това би трябвало да се носи и друг вид 
отговорност. И за да не ви отегчавам аз ще разговарям с всеки един от вас поотделно. 
Смятам, че града ни заслужава не ведомствена фирма от Благоевград чийто собственик 
познавам добре, която да бъде като дежурна за извършване на строителство защото 
контрагент на тази фирма е един човек, който е добре познат в нашия град. И когато 
асфалтират пред гаража ми дупката и аз казвам тука може ли да сложим още ……….. искам 
да ида да си платя…………. Попитай четирите букви. 

Ако някой съм го изненадал съжалявам, но мисля, че града ни заслужава едно по-
различно от комерсиалното отношение.  

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
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Личи си, че след 1 месец има избори, парламентарни, че сме година на местни избори 
и всеки гледа да напомни за себе си. Аз ще призова както на миналата сесия за да не се 
получи, че съм го казал без да присъства даден колега в залата. Хубаво е когато изсипем 
кофата с боклуците да останем до края, а не да визираме едно и също всяка сесия. Защото 
благодарение на такива изказвания после се чудим къде са потенциалните инвеститори, къде 
са хората които да посещават нашия град. Чухте хора които идват по-рядко и как се гордеят 
и харесват. Измислени проблеми за един контейнер или друго се преекспонират сякаш града 
тъне в някаква страшна мизерия, тъй като се търси някаква причина да се изкажем по темата 
и да търсиме някой виновен. Тука много пъти от микрофона се казва еди кой си там. Г-н 
Соколов, има институции, напишете Иван Иванов прави еди какво си. Тези институции са 
независими. Хвърлите в пространството една измишльотина и после ходи доказвай. Говорете 
с факти, говорете с цифри. Предния път излизате казвате нещо и си биете шута и си тръгвате. 

Не заблуждавайте гражданите на Дупница. Града ни е много хубаво място за живеене. 
Това че някъде има несвършен проблем съмнявам се, че и у нас и у вас всичко е избърсано 
свети. Нито кмета нито ние, нито който и да е може да огрее на всякъде. И като сте го видели 
този проблем защо не сте се обадили като съветник както го правя аз или г-н Пехливански в 
предни мандати. Обърне се към ОА и каже там видях такъв проблем. Аз мисля, че като сме 
избрани е да представляваме хората и им поставяме проблемите не да търсим тука медийни 
изяви. Сега на сесията на 31 март тука ще бъдат едни декларации, ще бъдат едни изказвания 
как видите ли Дупница е под дъното. Под дъното е последните 2 години от нулевите 
средства които правителства и на партии които вие подкрепяте и участват в управлението на 
държавата. Не се опитвайте по някакъв начин да си измиете срама и това което сте 
направили вие и вашите партии през последните 2 години за Дупница. Нула.  

Много е лесно тука да излезеш и пак едно и също. Тоя боклук го чуваме всяка сесия и 
без реални факти. Снимайте, извикайте ОА, покажете го. Един контейнер без колелета.  

Благодаря ви. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Колеги, тая свята седмица дето искаме прошка не я искат ама аз ще ви я дам и на 

двамата и на Костадинов и на Соколов. Не за друго, ситуацията предполага най-вероятно. 
Към д-р Соколов като колега малко с низхождение така. Имайки предвид, че дейностите 
които споменава сигурно се е опитвал да ги прави по най-добрия начин, няма да коментирам 
как ги е правил. Само едно ще ви кажа д-р Соколов, решението което взехме не беше за 
общинска фирма, а за общинско предприятие. Фирми за които намеквате, ако имате някакви 
претенции, че някой нещо прави има начин. Ако търсите така петте минути слава пред 
камера и микрофон, получихте ги. Не се вживявам в роля на героя на идеалния кмет,  но се 
опитвам да правя това за което съм избран. Начина по който се показва дали човек е успял 
или не има местни избори. Като искате да бъдете това което ми предлагате на мен, явете се, 
спечелете и го направете.  

Мотивите на колегите от СДС макар, че не са група СДС вече, това е техен проблем 
не е мой, и там има предистория, ама не е нито мястото нито времето да си говорим по 
такива теми. Всяко едно решение на ОбС е записано в отчета който вкарва председателя. 
Изпълнено или не срещу него пише. Ваше право е да искате по конкретни решения как е 
изпълнено, какво е направено. Няма да се оправдавам, прощавам ви, живи и здрави бъдете. 
Така намирате спорта политика, така го упражнявате. 

Благодаря ви. 
 
Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 

/Реплика/ към: Емил Димитров Гущеров 
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В никакъв случай не съм се опитал монотонно едно и също нещо да изкоментирам. Но 
не заслужава ли Гимназията ако има проблем г-н Чимев, този проблем да бъде решен на ниво 
Кмет и на ниво ОбС и председателство на ОбС. Трябва ли да бъде вкарана в праймтайма на 
Нова телевизия казуса с повече от 100 год. гимназия в Дупница. Да не говориме айде няма да 
говорим за контейнерите. И защо се допусна да се стигне до там. Това е нашето училище. 
Гимназията е  нашата гордост. Ние с Лорета сме съвипускници и ще ви кажа, че когато сме 
завършили гимназията, аз си казвам за моя клас тя да каже за нейния защото сме съседни 
класове били. От 27 човека 25 влязохме от рас да учиме висше образование ако това е 
някакъв измислен критерий. Ама не е според мен измислен критерий. 

Що се отнася до седмицата, да такава е но за щастие или за нещастие сесията е тука. 
Докладната която вие предлагате за одобрение е в момента. Добре председателя я входира за 
дейността на кмета, но тя е в момента. Нито аз съм подбирал тази докладна нито съм правил 
някакъв сценарий. А що се отнася до това………извинявам се опитвам се до тука абсолютно 
балансирано да говоря.  

Г-н Гущеров, към вас конкретно. Ние освен общински съветници се опитваме и да 
работим защото знаете ли работя професия където благодарността идва когато човек е 
благодарен не може да я скрие. Вчера оперирах една жена 88 год. със счупена пертрохтерна 
фрактура, на вашия език счупена тазобедрена става и ми стана неудобно когато ми целуна 
ръката защото със спинална упойка я направих тъй като на шестия час след операцията 
проходи. Е за това говоря, че когато човек си гледа работата винаги го настига благодарното. 

Да не ви отегчавам в репликата. В никакъв случай не е имало тенденция, абсолютно в 
никакъв случай, но на следващата извънредна сесия ще покажем конкретни факти. 

 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Темата Гимназия мислех да я премълча от уважение към персонала, към децата, към 

града. Темата Гимназия д-р Соколов я отвориха служители на това учебно заведение, което 
беше адски неприятно. И може би не знаете, няма от къде да знаете защото аз микрофона не 
го ползвам за трупане на слава. Проблема беше решен, ако така мога да го нарека в кметския 
кабинет. РУО в течение на около седмица се опита да направи една среща между двете 
страни защото касае две страни от персонала в учебното заведение. Защо излезе? Както и да 
е, останалите поне да разберете. Нищо, нищо. 

Та въпроса беше присъствието на РУО г-жа Стойчева, нейни експерти, Директор, зам. 
Директор на Гимназия, училищно настоятелство, включително и родители. Темата беше от 
къде е провокиран проблема и защо стигаме до медийни изяви, което е адски неприятно. 
Като има някъде проблем, вие в семейството като имате проблем къде го решавате? На 
площада ли? Опитвате се у дома да го решите. Та така направихме и ние и нещата бяха 
потушени. Факт е, че идея нямах, че там нещата назряват с такива темпове и трябва да ги 
решават по медиите. И тук има в залата директори на учебни заведения. Аз не го разбирам. 
Дали семейство, дали фирма, където и да е, като имаш казус нормално ли е да го вадиш на 
показ. Ако е казус който иска намеса на външна институция, потърси я. 

Та с гимназията казуса беше приключен по този начин. А, че е адски неприятно, факт 
е. благодаря ви. 

 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - инж. 

Методи Чимев 
Вие много благородно ни простихте в тази седмица. И ние 3 години ви прощаваме 

така за нас тази седмица 3 години продължава. Обаче г-н Чимев, вижте колкото и да ви 
изглеждаме дребни и жалки, ние също се явяваме на избори. Казахте аз съм избран, 
излезнете вие да бъдете избрани. Г-н Чимев, ние гласувахме този бюджет в който бюджет 
записахме ясни неща които  ви ги изредих. Казахте имало някаква предистория. Сега казахте 
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да не си вадиме нещата. Напротив, кажете каква е тази предистория която ви накара да не 
изпълните решението на ОбС. Тук са кметовете на Самораново на Крайници. Когато ние 
отидем в тези села какво ще кажем. Когато ние приехме бюджета и казахме ето ще се 
направи пътека. Когато казахме на културната общност ще се направи Арт зона. Вие не го 
отрекохте тогава и не казахте, че сте против. Сега като не го изпълнихме какво да кажем на 
хората пред които ще се явим днес, утре, в други ден. Така, че ако може да кажете каква е 
тази предистория за да не остава такива двусмислици. Не мога да разбера защо това нещо 
което беше гласувано, ясно уточнено, изброих ви 7 неща от които е изпълнено само едно. 
Мога да говоря 30, 40 мин. За важността на  нашите предложения, но толкова много съм 
говорил вече за тях. За пореден път вие ни направихте смешни. Ние даваме изявления, 
говорим пред хора, че ето ще бъде направено еди що си еди какво си и нищо не се случва. 

А колкото до сарказма ви за СДС, ние ви прощаваме за СДС. 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 
Понеже казахте тук са колегите. Тук е кмета на Самораново. Айде попитайте го кмета 

на Самораново в рамките на миналата година…… Вие ми говорите за туристическа пътека. 
Че в с. Самораново миналата година се направи освен подмяната на водопровода, площада, 
гробищния парк. Тук има общ. съветници. Дали беше по целесъобразно да се заделят пари за 
туристическа пътека или да се направи площада на селото, гробищния парк, зоната около 
него. Това е по предложение точно на хората от Самораново. 

Говорите ми голяма сцена. Бившето поделение на кеча, което в продължение на 
няколко години се водят едни битки да бъде ползвано от общината за публични дейности, а 
не за частни интереси. В крайна сметка има входиран проект в който е заложено точно 
изграждане на подобно нещо. Така, че понякога целесъобразност на дадено решение и 
наличие на други фактори водят до корекции. Относно предложение в капиталови разходи 
скоро няма да има бюджет защото няма правителство, няма парламент, но ще имаме едни 
прогнози. Там спокойно може да видите списъка на капиталови разходи, на текущи, 
ремонтни дейности какво е заложено и какво е направено. И вярвайте никога не съм си 
позволявал да обещавам с лека ръка нещо след това да се крия от това, че не е направено. Не 
е в моя стил. 

Ако искате да питаме Самораново понеже отворихме темата Самораново. Тук има от 
различни групи представители и общ. съветници и кмет на селото. Имате ли желание от 
Самораново някой нещо да добави. Кажете. Заповядайте. 

/въпрос от залата/ 
Елате  на микрофон поне да чуя какво ме питате. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

инж. Методи Чимев 
Г-н Чимев, вижте аз казах, че ви прощаваме 3 години. Ние гласуваме едно вие сега 

ми говорите за целесъобразност, попитайте. ОбС гласува предложеното и одобрено то вас. 
Там е разписано черно на бяло. Изграждане на туристически маршрут между Самораново и 
Бистрица. Ако има некакви причини това да не се случи кажете ги. И ви изредих още 
достатъчно неща, а недейте сега за бъдещи проекти и т.н. Аз мога да ви изредя десетина 
бъдещи проекти които са супер важни за града, които не се случиха. Аз ви питам защо не се 
случиха нещата които бяха разписани в бюджета и които сега отчет приемаме. Това 
простичко попитах без да влагам емоция. Изброих ги съвсем нормално. Сега какво се е 
случило и т.н. не можа да знам и не ме интересува. Има решение на ОбС което вие не 
изпълнихте. Това е простичко казано. Одобрения списък с текущи ремонти в приетия 
бюджет за 2022 год., където има ясно записано…….. Айде Арт зоната беше хвърлена без 
стойност защото ние не искахме да ви извиваме ръцете и да кажем заложете стойност. 
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Разбрахме се поне някакви стъпки да направим, нито една стъпка. Но за пътеката между 
Бистрица и Самораново има заложена стойност 50 000 лв., която този ОбС гласува. За 
дерето в Крайници има заложена стойност 20 000 лв., която този ОбС гласува. Недейте ми 
говорите общи приказки. Кажете не го направихме защото първо, второ, трето. 

Г-н Гущеров за изказване. 
 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 
Когато влезе отчет на кмета за изпълнение на бюджет с пълно право имате основание 

да питате по всяка една точка ще ви бъде обяснено. 
В момента коментираме докладна внесена от вас за изпълнение на решения и ние 

влизаме в една тема да обясняваме нашите намерения и моите изпълнения. 
Благодаря ви. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров за изказване. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/: 
Уважаеми колеги, 
Г-н кмете. 
Радвам се г-н председател, че след моята забележка почвата да гледате в Правилника 

и да го изпълнявате, защото той е писан точно за това, за да има ред в залата а не някой 
който реши, че го сърби някъде да се провиква. 

Г-н Чимев споменахте, че седмица на прошките може би пък е най-удачния момент 
маските да паднат и артистите от театралната група да покажат своето истинско лице. 
Основния мотив както и в изказването си казах това са предстоящите парламентарни избори. 
Всеки иска да натрупа някакъв актив пред своите избиратели колко много неща е направил 
за тях. Те хората виждат и знаят какво е направено а тъй като в тая свята седмица ще си 
позволя, защото всеки рекламира нещо казва и аз съм завършил гимназията. В нашия клас 
бяха 32 души , 16 с пълно отличие, единия от които съм аз с най-високия успех,който досега 
никой не е постигнал повече. Да, гимназията е едно много добро училище. 

Използвам възможността да изкажа поклон, тъй като скоро почина и класната и ми е 
трудно по тая тема да говоря за гимназията, но тъй като г-н Соколов постоянно натяква, че 
той е завършил гимназията и ние сме завършили гимназията а не Харвърд, за разлика от 
някои други,които разсипаха държавата и после се чудиме защо това не е изпълнено или 
друго. Кога е било и по кое време февруари, март да няма бюджет и на държавата, да няма 
бюджет и на общините. Вместо хората, които участвате в това управление г-н Соколов д9а 
сведете глави и да се чувствате виновни, вие излизате и развявате байрака сякаш през 
последните две-три години сте направили за Дупница милион хубави неща. Вижте г-н 
Дангов как мирно си седи след като знае колко БСП с участието в това управление не 
направиха нищо. Но вие нещо ви ръчка вътре. Радвам се ако останете до края на сесията, 
проведохте много телефонни разговори дано и хората ви чуят с които разговаряте….. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров, моля ви. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/: 
Г-н председател, тук има двама души в тая зала за които вашия ред, вашата дума не 

значи нищо, когато решат почват да се провикват. 
Утре има футболен мач,волейболен мач да заповядат да подкрепят Марек и там могат 

да викат на воля. 
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Благодаря. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров, съгласете се, че така либерално ви оставих, макар че бяхте далече от 

личното обяснение. 
Няма други заявки за изказване.преминаваме към гласуване. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 
Оспорено гласуване: 'за' - 16, 'против' - 8 и 'въздържали се' - 5 . 
 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 18, 'против' - 8 и 'въздържали се' - 5 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 18 

Против 8 

Въздържали се 5 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 44, ал.1, т.7 ЗМСМА и чл.21, ал.1, т.24 и чл.27, ал.3 
ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  22 
 
1.Общински съвет-Дупница приема Отчет на Кмета на Община Дупница, за 

изпълнение на решенията на Общински съвет Дупница за периода м. февруари 2022 г. – м. 
декември 2022 г., съгласно Приложение 1. 
 
 

Г-н Бойко Олегов Христов /КП „БСП за България“/ - Отрицателен вот 
/Отрицателен вот чл. 46 (5)/: 

Искам да дам обяснение за отрицателен вот с който съм гласувал. 
Това е в началото на миналата година г-н кмете апелирах за завишен контрол по 

проектите, които изпълняваме. Бехме изредили редица неща, които бяха подадени от нас от 
граждани. Смея да твърдя, че имаме компетенцията и контрола е да не кажа и по-зле от 
преди и това е причината да гласувам против. Пак апелирам възможно да намерите 
решение за завишен контрол по изпълняваните проекти. 

 
 

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря г-н Христов. 
Пламен Соколов за отрицателен вот. 
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Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Отрицателен 
вот /Отрицателен вот чл. 46 (5)/: 

Ще бъда кратък. 
Не са само контейнерите…един контейнер без колела. Много неща са. 
На светофара при гимназията на отсрешната страна предишните местни власти бяха 

поставили преместваеми  търговски обекти. Нямам спомен и по мое време и по времето на 
Асен Пилев и на Първан Дангов допускам, че сме слагали всичките…нямам спомен кой ги е 
направил. Част от тия обекти ги няма в момента неуважаеми г-н Гущеров няма ги в момента 
тези обекти. 

Общината спечели 4 500 000 за централна градска част, усвои парите. Един 
небезизвестен циганин реди с фирмите си паветата и приехме, че сме изпълнили обекта. 

Г-н Чимев идете и вижте….помните ли като ви казах преди време по тия обекти 
трябва ли да има аджаба това е тротоарна площ…трябва ли да има. 

В момента е тъмна черна дупка. Много неща други. 
Те са много, не е едно. Задавам въпроса сега пак ви питам ще ви питам и следващата 

сесия ако успееме да направиме извънредна сесия на тая тема с колегите, защото в края на 
краищата ако има воля ще го направиме ако няма воля разбира се, че няма как да го 
направиме. Насила няма как да стане.трябва ли да има там когато сме спечелили, казвам сме, 
защото и аз съм от тоя град когато вие сте направил организацията и е спечелен този проект 
трябвало ли е да има под тези преместваеми обекти тип кокал павета? И сега да не е такава 
язва. Същото нещо важи за неуважавания от мен зам.кмет по образование на баща му 
дългогодишните будки, където стоят на площада на Минчовия площад. Трябва ли отдолу 
под тези обекти да има кокали? Ще дойде следваща власт ще ги махне и какво става. 

Заповядайте. 
 
инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 
д-р Соколов това беше първия проект, който като кмет и администрация сме 

изпълнили. Проект, който беше спрян по простата причина, че беше компрометиран да го 
нарека. То, въпроса не е кой какво иска да бъде и как да бъде аз мисля, че беше някаква 
реплика. Имаше разплатени неизпълнени дейности ако не бъркам абе имахме сериозен 
проблем. Това, което се случи в последствие при какви форсмажорни обстоятелства е 
правено няма да обяснявам ако искате ще ви отделя повече време. Факт е, че се реализира, 
защото проект стартирал с обезпечено финансиране знаете ако не го реализираш 
възстановяваш необходимия отпуснат ресурс.  

На местата за които говорите със сигурност трябва да има настилка. Много добре си 
спомням, че тогава ползвателите на тези обекти направиха едно брожение да не бъдат 
демонтирани, да не им спираме дейност и тем подобни. 

На г-н Христов контрол по изпълнение. Кажете ми конкретно там кмете контрола е 
недобре направен нямам против. Ако искате да не отнемате време на колеги напишете ги. 
Нека си говориме конкретно бе хора. 

Благодаря. 
 

Точка 10 (Десета) 

92/13.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Изпълнение на проектно предложение „Рехабилитация и модернизация на 
общинската инфраструктура – системи за външно изкуствено осветление в 6 /шест/ 
населени места в Община Дупница“, Процедура „РЕХАБИЛИТАЦИЯ И 
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МОДЕРНИЗАЦИЯ НА ОБЩИНСКАТА ИНФРАСТРУКТУРА - СИСТЕМИ ЗА 
ВЪНШНО ИЗКУСТВЕНО ОСВЕТЛЕНИЕ НА ОБЩИНИТЕ”, Програма 
“ВЪЗОБНОВЯЕМА ЕНЕРГИЯ, ЕНЕРГИЙНА ЕФЕКТИВНОСТ, ЕНЕРГИЙНА 
СИГУРНОСТ” на Министерство на енергетиката и Финансов механизъм на 
европейското икономическо пространство 2014-2021.  

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисията по ТСУ. 
Има ли желаещи за изказване? 
Заповядайте? 
 
Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/: 
Тука някой ще пита ли нещо? 
Ако трябва да си говориме пак кмета нещо не е свършил ето пак не е свършил един 

проект за шестте големи населени места подмяна на улично осветление. Темата не е от 
вчера. Ще кажете пак отдавна си говориме. Да говориме си. Общините в РБългария са 
едната страна, другата страна са общини или фирми от норвежка страна. При промяна в 
структура на норвежкия партньор програмата буквално спира и стартира след време 
наново. 

Не е тайна, че още предния ми мандат 14-15-16 година беше тема. Края на миналата 
календарна година дяда Коледа почука и на нашата врата община Дупница беше одобрена. 
Това, което се иска в докладната е както сме взели решение още на предна сесия предходна 
година имаме 110 000 съфинансиране от проектна стойност 1 200 000. 

За съжаление обхвата на програмата ресурса,който предлага не позволява всички 
малки населени места. Първоначалната ни идея, когато кандидатствахме беше всички села 
да бъдат включени в тази програма. Редуцираха на няколко пъти финансовия ресурс на 
програмата в крайна сметка и шестте големи наши населени места пак не е малко…дай 
боже нещата този път всичко да е наред, но мисля, че няма да има проблем вече имаме 
сключен договор с Министерството на енергетиката, кака, че процеса е стартирал. 

Благодаря. 
Г-н Гущеров за изказване. 
 
Инж. Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Тъй като процедурата по предишната точка не позволяваше беше споменавано два 

пъти моето име с доста добър тембър и епитет неуважаеми. Оаз първо искам да върна към 
колегата съветник дали бях уважаван , когато клечеше в кабинета ми, искаше съдействие за 
сина му в Пловдив или тука за разни институции или сега се промени уважението и 
неуважението това е друга тема. 

Връщаме се към изключително важната докладна,която в момента тече е касае 
жителите на малките населени места, т.е. на по-големите от селата. 

Не чувам тука да има упреци или нещо друго защо се случва и ще използвам 
възможността г-н Председател сигурно на председателски съвет е пропуснато не само към 
вас а и към всички председатели на групи ние от ИК не я видяхме тази докладна а става 
въпрос за пари, може би един пропуск всички колеги, които бяха на комисия констатирахме 
този проблем, така че за следващия път се обръщам и към колегите от другите групи нека 
такива докладни свързани с финансиране да бъдат разглеждани и в ИК. 

Нека тука селските кметове да могат тези, които ги касае да обяснят на населението, 
че този проект със сигурност ще има някои несгоди при изработването при довършителните 
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работи, но това се прави веднъж с цел удобство и възможност за предоставяне на по-добра 
услуга, т.е. да има възможност за осветяването на малките улици. В същото време с оглед 
високите сметки за ток, които плаща общината на базата на  растящата безумна инфлация 
последните две години, която е в енергийните сметки, но и благодарение на провалилите се 
безброй служебни и неслужебни управления. 

Благодаря. 
 
Инж. Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря. 
Имам една реплика г-н Гущеров. 
Вие правилно казахте за селата и важността на това,което се прави. Аз считам, че се 

подобри значително уличното осветление и този проект е отличен, но сега използвам, че 
кмета слуша тука…първо искам да кажа, че проектите водопроводите в трите села са 
предложения на нашата група. Обаче д-р Соколов, съжалявам излезе кмета, но аз ще си 
задам така репликата ме подсети за една друга тема и едно друго неизпълнение г-н Гущеров 
към вас е репликата гласува ли този ОбС Наредба за поставяемите обекти. Гласува Наредба 
за поставяемите обекти и остана да се внесе Стратегия. 

Защо, ако не ме лъже паметта вече две години и повече тази Стратегия не се внася. 
Въобще какво смята кметското ръководство и управляващата партии да се случи с 
поставяемите обекти. Петдесет пъти съм говорил по тая тема в ОбС за времето в което съм 
съветник . 

Защо не се изпълнява решението на ОбС да се внесе такава Стратегия. 
Г-н Соколов за реплика. 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 

/Реплика/ към: Емил Димитров Гущеров: 
Въобще не предполагах, че трябва да влеза, да се кача на тоя коловоз.  
Аз съм доказал в живота, че имам дебел врат и сам се оправям. 
Когато целия град беше от едната страна аз бех на площада пред тюрмето а срещу 

мене да ви припомня кой застана Емил Гущеров, Крум Милев и за съжаление един мой 
съученик няма да спомена името. Би Ти Ви дойдоха и аз казах, че в Дупница има мафия а 
този субект, ето този субект каза, че те са най-добрите хора, които той познава. Защото той 
им вдигаше бариерата на тях. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Д-р Соколов, моля ви… 
 
Д-р Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 

/Реплика/ към: Емил Димитров Гущеров: 
Аз по никакъв начин не съм докато ГЕРБ управлява нямам интереси с това, което 

прави ГЕРБ, защото работата която върша е частна тя си е моя и пациентите идват при мене 
ако са доволни. 

Второто нещо работя в болница, която няма нищо общо с вашата власт. Съжалявам. 
Що се отнася до това дали съм благодарен или неблагодарен. Аз г-н Гущеров обаче 

имам памет. На времето вашия създател дойде при мен вие имате сестра не като ирония. 
Имате сестра тя е една година по-голяма от мен. И тъй като той е бил син земеделец 
трябваше да и намеря работа в „Климент Охридски“, тя е учителка. 

Аз разбира се не и намерих, защото той не беше син земеделец. Той е червен 
земеделец. 
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Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Моля ви колеги, нека не отиваме в лични отношения. 
Г-н Гущеров отговор на реплика. 
 
Инж. Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ 

към: Костадин Крумов Костадинов: 
Г-н Соколов благодарение на такива изказвания като вас хората се отвращават от 

парламента. Скоро ще се отвратят и от ОбС. 
Има ли възможност г-н Костадинов да повикате д-р Паризов или друг колега, за да 

може да…. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Моля ви колеги, г-н Гущеров… 
 
Инж. Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ 

към: Костадин Крумов Костадинов: 
Призовавам публично да отидем на детектор на лъжата с г-н Соколов и да каже 

колко пъти в кабинета като председател, тука има и служителки е идвал, за да моли за 
съдействие за неговия син в Пловдив…за дейността с която се занимава д-р Соколов, така 
че го призовавам във всеки един момент да заповяда да не се чувства…тука да хвърля 
всеки….г-н председател. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Д-р Соколов, г-н Гущеров при следваща лична нападка ще обявя 1 час почивка. 
 
Инж. Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ 

към: Костадин Крумов Костадинов: 
Аз ще се радвам два часа, за да може да организираме детектор на лъжата през това 

време…може и евентуално през това време някой да вдигне бариерата и фирмите с прах за 
пране или други прахове да успеят да влязат в Дупница, тъй като ако до момента ги няма да 
може би някой ще съдейства да дойдат. Да чувам мълчание, но все пак е време някой да ви 
сложи на място с тази арогантност, която проявявате г-н Соколов. Трошите костите на моя 
баща, бог да го прости, само ще ви припомня, може да проверите има го в документите 
червения цвят може да носите вие в бельото, но той е бил в Белене. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Йонко Гергов процедурно предложение. 
 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Процедурно предложение 

/Процедурно предложение/ "Почивка": 
Предложението ми е малко да укротим страстите и за целта да използваме една 10 

минутна почивка. 
 

От името на Партия на Зелените бе поискана почивка. 
Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 11:26 до 11:36  
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Проверката на кворума в 11:38 показа присъствие на 27 общински съветници от общо 
33.  

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Заповядайте. 
Продължаваме заседанието на ОбС Дупница. 
Г-н Градевски за изказване. 
 
Г-н Георги Василев Градевски /ПП „АБВ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми колеги. 
По повод докладната само адмирации, че успяхме да спечелим още един проект за 

финансиране да се направи нещо по – положително в нашата община. 
Изказването ми беше провокирано от няколкото изказвания на  г-н Гущеров. 
Колеги, обръщам се към всички ние тук може да си казваме един към друг абсолютно 

всичко. Можем да влизаме в спорове, можем да се разбираме, може да се обиждаме, можем 
да не се обиждаме. 

Апелирам ви в такива моменти да не се засягат членове на семействата ни. Ако имаме 
нещо персонално нека си го казваме очи в очи, но това да се засягат членове на семействата 
ни, това за мен е недостойна и грозна постъпка. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Реплика г-н Гущеров. 
 
Инж. Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 

Василев Градевски: 
Радвам се на младежкия плам на г-н Градевски. Като съветник първи мандат а и 

седмицата на прошки.  
Прощавам му, че не чу мотивите от другата страна а чу само нападки от името на г-н 

Гущеров. Явно може би от дясната страна не чува, само лявата чува. 
В тая връзка се връщаме към дневния ред. Всичко зависи от отношението на всеки 

един съветник а както вие казвате тука може да се обиждаме аз не смятам, че тук е мястото 
да се показват лични проблеми неуравновесени хора, защото по тоя начин се отблъскват 
хората изобщо от политиката. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Няма други подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 

 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2, във вр. с ал.1 , т. 6, т.10  и т. 23 от ЗМСМА, Об.С 
прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  23 
 
1. Общински съвет Дупница дава съгласие, Община Дупница да осигури 

съфинансиране от бюджета на общината в размер на 110 252.29 лв. с ДДС за изпълнение на 
проект „Рехабилитация и модернизация на общинската инфраструктура – системи за външно 
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изкуствено осветление в 6 /шест/ населени места в Община Дупница“, Договор за 
безвъзмездна финансова помощ № BGENERGY-2.001-0039-С01 от 06. 02. 2023 г. 

2. Упълномощава  Кмета  на  Община Дупница  да  подпише  Запис  на заповед, 
неотменимо и безусловно, без протест и без разноски, без никакви възражения и без такси и 
удръжки, от какъвто и да е било характер, платима на предявяване в полза на Министерство 
на енергетиката, Програмен оператор по Програма „Възобновяема евергия, енергийна 
ефективност и енергийна сигурност“ за сума в размер до 350 558.41 лв.,(триста и петдесет 
хиляди петстотин петдесет и осем лева и четирдесет и една стотинки), представляващи 30 % 
(тридесет на сто) от предоставената безвъзмездна финансова помощ, съгласно одобрения от 
Програмния оператор бюджет на проектното предложение, договор за безвъзмездна 
финансова помощ № BGENERGY-2.001-0039-С01 от 06. 02. 2023 г., със срок за предявяване 
за плащане не по късно от 30.04.2024 г. (три месеца след изтичане на крайния срок по 
изпълнение на договора за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ). 

3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да осъществява мониторинг на всички 
етапи от изпълнение на проекта и да участва в учебното посещение до страната на 
Партньора. 

 
 

Точка 11 (Единадесета) 

97/14.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предварително съгласие за разрешение за поставяне на паметник на «Свети Йоан 
Рилски» в поземлен имот с идентификатор 65245.2.822 по кадастралната карта  на 
с.Самораново, общ.Дупница, обл.Кюстендил  

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисията по ТСУ и на ПК по образование. 
Има ли желаещи за изказване? 
Няма подадени заявки. Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
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7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
29.  

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 и т.23 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация и чл.62, ал.8 от Закона за устройство на 
територията, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  24 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ДУПНИЦА дава предварително съгласие за разрешение за 

поставяне на паметник на «Свети Йоан Рилски» в поземлен имот с идентификатор 
65245.2.822 по кадастралната карта с.Самораново, общ.Дупница, одобрена със Заповед № 
300-5-31/05.08.2004г. на ИД на АГКК, вид собственост: частна общинска собственост, вид 
територия: Урбанизирана. 

2. УПЪЛНОМОЩАВА КМЕТА НА ОБЩИНА ДУПНИЦА да предложи на 
Министерството на културата за съгласуване поставяне на паметник на «Свети Йоан 
Рилски» в поземлен имот с идентификатор 65245.2.822 по кадастралната карта  на 
с.Самораново, общ.Дупница, обл.Кюстендил. 
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Точка 12 (Дванадесета) 

99/15.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Даване 
на съгласие за провеждане на процедура по реда на чл.78а ал.1 от ППЗСПЗЗ, по 
отношение на част от имот публична общинска собственост с НТП: 
селскостопански, горски, ведомствен път по КККР на с.Баланово  

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисията по ТСУ . 
Има ли желаещи за изказване? 
Няма подадени заявки. Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Първан Ангелов Дангов: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
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26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т. 23 от ЗМСМА, чл.8, ал.1 от Закона за 
общинската собственост, чл.5, ал.1 от ЗУТ, във връзка с чл.78а от ППЗСПЗЗ, Об.С 
прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  25 
 
1. Общински съвет -  Дупница дава съгласие за иницииране на процедура пред ОСЗ – 

Дупница за извършване на промяна начина на трайно ползване по  реда на чл.78а от 
ППЗСПЗЗ на част от ПИ с идентификатор 02350.7.51 по кадастралната карта и кадастралните 
регистри на с.Баланово. 

2. Възлага на Кмета на Община Дупница да предприеме необходимите действия за 
изпълнение на процедура по чл.78а от ППЗСПЗЗ за промяна на НТП на частта от имота, 
поради отпаднала необходимост от ползването му като такъв. 

 

Точка 13 (Тринадесета) 

101/16.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 
промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват 
поземлен  имот с идентификатор 24791.104.44 по кадастралната карта  на  с.Дяково, 
местност „Белите земи”, общ.Дупница, обл.„Кюстендил  

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисията по ТСУ . 
Колеги, г-н Попов юриста на ОбС би желал да внесе малка корекция. 
 
адв. Милен Попов – юрист на ОбС: 
Става въпрос за допусната техническа грешка в изписване на основанията с които се 

приема това решение. 
Актуалните основания са след проекта за решение, а именно На основание чл.21, 

ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и чл.125 от Закона за устройство 
на територията /ЗУТ/ 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Моля, в проекта за решение така да се чете. 
Има ли желаещи за изказване? 
Ако няма преминаваме към гласуване. 

 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  26 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по чл. 

125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 24791.104.44  (номер по 
предходен план 104044) по кадастралната карта на с.Дяково, местност „Белите земи”, 
общ.Дупница, за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, 
съгласно Закона за опазване на земеделската земя и съпътстващите го нормативни 
документи, за изграждане на  курортен обект за настаняване – къмпинг. 

 
2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА НИКОЛАЙ КРУМОВ 

ПАВЛОВ да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с 
идентификатор 24791.104.44  по кадастралната карта на  с.Дяково, местност „Белите земи”, 
общ.Дупница, съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

  Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с  „ЕРМ ЗАПАД“ ЕАД, „В и К-Дупница“ ЕАД, РЗИ-Кюстендил, БТК ЕАД, „Кабел Сат –
Запад“ ООД преди внасяне в Община Дупница за процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, 
ал. 2 от ЗУТ. 

Точка 14 (Четиринадесета) 

106/16.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Отмяна на Решение №200 от Протокол №12/25.11.2022г. на Общински съвет – 
Дупница, взимане на решение за предоставяне под наем на части от имоти с 
идентификатори 68789.21.64 и 68789.21.102 по Кадастралната карта и 
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кадастралните регистри на гр. Дупница – за разполагане на телекомуникационно 
инфраструктурно оборудване на „Цетин България“ ЕАД и определяне на месечна 
наемна  цена.   

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на икономическата комисията  
Имате думата. 
Няма подадени заявки. Преминаваме към гласуване.. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Първан Ангелов Дангов: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8, т.12,  във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от 
ЗМСМА, чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската собственост, чл.30, ал.1 и ал.5, във 
връзка с чл.19, ал.1 от Закона за електронните съобщителни мрежи и физическа 
инфраструктура, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  27 
 
1. Общински съвет Дупница отменя свое Решение №200 от Протокол 

№12/25.11.2022г.  
2. Общински съвет – гр. Дупница допълва Годишна програма за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество за 2023г., раздел III, буква „А“: Имоти, 
които Община Дупница има намерение да предостави под наем – с описаните в т.3 от 
настоящото Решение части от общински недвижими имоти. 

 
3. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем без търг или 

конкурс на „Цетин България“ ЕАД, ЕИК 206149191, следните общински недвижими имоти: 
-  част от общински недвижим имот с идентификатор 68789.21.64 (шестдесет и осем 

хиляди, седемстотин и осемдесет и девет, точка, двадесет и едно, точка, шестдесет и четири), 
гр. Дупница, общ. Дупница, обл. Кюстендил, по Кадастралната карта и кадастралните 
регистри, одобрени със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителен Директор на 
Агенция по картография и кадастър; последно изменение със Заповед: няма издадена заповед 
за изменение в КККР; адрес на поземления имот: гр. Дупница, местност Дренски Рид, 
представляваща 150.00 (сто и петдесет) кв.м от 72757 (седемдесет и две хиляди, седемстотин 
и петдесет и седем) кв. м; трайно предназначение на територията: Земеделска; начин на 
трайно ползване: Пасище; категория на земята при неполивни условия: 5; стар 
идентификатор: няма; номер по предходен план: 439006, съгласно Служебно писмо № 08-
091342/1//19.10.2022 г. на Дирекция „Устройство на територията и строителство“, с 
приложена към него схема, одобрена от Главния архитект на Община Дупница, Служебно 
писмо № 08-091342/2//25.10.2022 г. на Дирекция „Устройство на територията и 
строителство“ и съгласно Скица на поземлен имот № 15-557313/21.06.2019 г. на Служба по 
геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил; публична общинска собственост, актуван 
с АОС № 878 (осемстотин седемдесет и осем) от 04.12.2002 г.  

-  част от общински недвижим имот с идентификатор 68789.21.102 (шестдесет и осем 
хиляди, седемстотин и осемдесет и девет, точка, двадесет и едно, точка, сто и две), гр. 
Дупница, общ. Дупница, обл. Кюстендил, по Кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед № 300-5-56/30.07.2004 г. на Изпълнителен Директор на Агенция по 
картография и кадастър; последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот е от 26.10.2022 г.; адрес на поземления имот: гр. 
Дупница, местност Дренски Рид, представляваща 150.00 (сто и петдесет) кв.м от 947 
(деветстотин четиридесет  и седем) кв. м; трайно предназначение на територията: 
Земеделска; начин на трайно ползване: Нива; категория на земята: 5; предишен 
идентификатор: няма; номер по предходен план: 170067, съгласно Служебно писмо № 08-
091342/1//19.10.2022 г. на Дирекция „Устройство на територията и строителство“, с 
приложена към него схема, одобрена от Главния архитект на Община Дупница, Служебно 
писмо № 08-091342/2//25.10.2022 г. на Дирекция „Устройство на територията и 
строителство“ и съгласно Скица на поземлен имот № 15-1246114/26.10.2022 г. на Служба по 
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геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил; частна общинска собственост, актуван с 
АОС № 5743 (пет хиляди седемстотин четиридесет и три) от 29.06.2022 г.  

  
4. Общински съвет – гр. Дупница определя „Цетин България“ ЕАД, ЕИК 206149191 

да заплаща месечна наемна цена в размер на 1 250.00 /хиляда и двеста и петдесет/ лв. Върху 
цената не се дължи ДДС. 

5. Общински съвет – гр. Дупница възлага на  Кмета на Община Дупница да сключи 
договор за наем  с „Цетин България“ ЕАД, ЕИК 206149191 за срок от 10 /десет/ години, 
съгласно т.3 и т.4 от настоящото решение. 

 

Точка 15 (Петнадесета) 

107/16.02.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Откриване на процедура за провеждане на конкурс за избор на 
управител на „ГУМ-ДУПНИЦА“ЕООД, гр.Дупница.     

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на всички  комисии в ОбС. 
Като вносител бих искал да кажа няколко думи. 
Колеги, тъй като договора за управление на управителя на ГУМ-ДУПНИЦА е изтекъл 

и а анекса, който следва след това 3-годишния също е изтекъл съгласно правилника за 
дейността и законодателството ние трябва да проведеме процедура за провеждане на конкурс 
за избор на управител. Поради същата причина предложих, същото се отнася и за 
Ученическо хранене и МБАЛ. 

Различното е, че сега тези конкурси ще се проведат по новия Закон за публичните 
предприятия. Не, че е кой знае колко различно. Това са основанията за входиране на 
докладната. С наше решение трябва да обявиме конкурса, виждате какви са вътре сроковете. 

Трябва да определиме комисия за избор на управител на  ГУМ-ДУПНИЦА. 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

12. Общински съвет - Дупница избира комисия, която да организира и проведе 
конкурса, като определя броя на членовете й да е 7  / седем /, като 5  / пет / от тях са 
общински съветници и 2  / двама / от общинска администрация. 

Г-н Йордан Йорданов – общ.съветник: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете. 
От групата на Герб предлагаме за член Георги Наумов. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
БСП. 
Станислав Павлов. 
От групата на СДС – Иван Раков. 
БДЦ. 
Павел Коларски. 
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Глас народен. 
Леонид Хаздай. 
Дотук имаме 5 човека предложени. Има ли други предложения? 
Моето предложение е за 7 човека – 5-те предложения плюс двама представители 

определени от кмета на общината. 
Имате ли предложение за председател? 
Предлагате г-н Хаздай. 
В такъв случай решението придобива следния вид: 

 

12. Общински съвет - Дупница избира комисия, която да организира и проведе 
конкурса, като определя броя на членовете й да е 7  / седем /, като 5  / пет / от тях са 
общински съветници и 2  / двама / от общинска администрация. 

13. Определя състава на комисията: 
Председател: Леонид Хаздай 
Членове: Георги Наумов 
Станислав Павлов 
Павел Коларски 
Иван Раков 
и двама определени със Заповед на кмета. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
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24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.9 и т.23 
ЗМСМА и чл.27, ал.4 и ал.5 ЗМСМА, и във връзка с чл.137, ал.1,т.5 от ТЗ, чл.20 и чл. 21 
ал. 2 на Закона за публичните предприятия и чл.  49, ал. 1 от Наредбата за условията и 
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реда за упражняване правата на собственик от Община Дупница върху общинската 
част от капитала на търговските дружества, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  28 
 
1. Общински съвет-Дупница открива процедура за провеждане на конкурс за избор на 

управител на общинското търговско дружество „ГУМ-ДУПНИЦА“ ЕООД, град Дупница, 
ЕИК 109063622. 

 
2. Приема следните условия за допустимост на кандидатите, като до участие в 

конкурса за избор на управител на „ГУМ-Дупница“ ЕООД, гр.Дупница се допуска лице, 
което: 

2.1. е български гражданин, гражданин на Европейския съюз или на държава – страна 
по Споразумението за Европейското икономическо пространство, или на Конфедерация 
Швейцария; 

2.2. има висше икономическо образование с образователно-квалификационна степен 
бакалавър или по-висока; 

2.3. има най-малко 5 години професионален опит по специалността; 
2.4. не е поставено под запрещение; 
2.5. не е осъждано за умишлено престъпление от общ характер; 
2.6. не е лишено от правото да заема съответната длъжност; 
2.7. не е обявено в несъстоятелност като едноличен търговец или неограничено 

отговорен съдружник в търговско дружество, обявено в несъстоятелност, ако са останали 
неудовлетворени кредитори; 

2.8. не е бил член на управителен или контролен орган на дружество, съответно 
кооперация, обявени в несъстоятелност през последните две години преди назначаването, 
ако са останали неудовлетворени кредитори; 

2.9. не е бил управител, член на управителен или контролен орган на дружество, за 
което е било установено с влязло в сила наказателно постановление неизпълнение на 
задължения по създаване и съхранение на определените му нива от запаси по Закона за 
запасите от нефт и нефтопродукти; 

2.10. не е съпруг/съпруга или лице във фактическо съжителство, роднина по права 
линия, по съребрена линия – до четвърта степен включително, и по сватовство – до втора 
степен включително, на управител или член на колективен орган за управление и контрол на 
същото публично предприятие; 

2.11. не заема висша публична длъжност по чл. 6, ал. 1, т. 1 – 38 и 41 – 45 от Закона за 
противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото имущество, не е 
член на политически кабинет или секретар на община; 

2.12. не извършва търговски сделки от свое или от чуждо име, сходни с дейността на  
„ГУМ-Дупница“ ЕООД; 

2.13. не е съдружник в събирателни, в командитни дружества и в дружества с 
ограничена отговорност, сходни с дейността на „ГУМ-Дупница“ ЕООД; 

2.14. не е управител или член на изпълнителен или контролен орган на друго 
публично предприятие; 

2.15. отговаря на други изисквания, предвидени в Учредителния акт на „ГУМ-
Дупница“ ЕООД. 
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За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват декларация по 
образец – Приложение № 2 към Публичната покана. 

 
3.Необходими документи за участие в конкурса: 
3.1. писмено заявление за участие по образец – Приложение № 1; 
3.2. декларация по образец за удостоверяване липсата/наличието на обстоятелствата 

по чл. 20, ал. 1 от Закона за публичните предприятия, съответно чл. 27, ал. 1 от Наредбата за 
реда за учредяване и упражняване правата на общината в публични предприятия и търговски 
дружества с общинско участие в капитала – Приложение № 2; 

3.3. автобиография; 
3.4. нотариално заверено копие от диплома за завършено висше образование, 

придобитата образователно-квалификационна степен, допълнителна квалификация и 
правоспособност; 

3.5. копия на документи, удостоверяващи продължителността на професионалния 
опит (трудова, служебна, осигурителна книжка или друг документ, удостоверяващ най-малко 
петгодишен професионален опит). 

 
4. Конкурсът да се проведе на три етапа: 
4.1. Проверка на съответствието на представените документи с предварително 

обявените изисквания; 
4.2. Оценка на представените програми за развитие на „ГУМ-Дупница“ ЕООД, гр. 

Дупница за тригодишен период на управление, към всяка от които,задължително следва да 
бъде приложен ангажимент за постигане на конкретни годишни финансови резултати на 
Дружеството, през тригодишния период на управление; 

4.3. Интервю с кандидатите. 
 
5. Заявлението за участие в конкурса, заедно с необходимите документи се подава в 

запечатан непрозрачен плик в деловодството на Община Дупница, в едномесечен срок от 
публикуване на обявлението. 

 
6. В седмодневен срок от изтичане на срока за подаване на документи комисията за 

организиране и провеждане на конкурса взема решение за допуснатите и недопуснати до 
конкурс кандидати, което обявява публично. 

 
7. В четиринадесет дневен срок от обявяване на резултатите, допуснатите до конкурс 

кандидати следва да внесат изготвените от тях програми за развитието на търговското 
дружество за тригодишен период на управление в отделен непрозрачен запечатан плик, при 
което ще бъдат уведомени за датата на провеждане на интервюто. 

 
8. Комисията оценява всяка от представените програми, като присъжда точки от 1 до 

10. 
 
9. Комисията оценява всеки от явилите се на интервюто кандидати, като присъжда 

точки от 1 до 10. 
 
10. След приключване на всички етапи от конкурса, в тридневен срок, комисията 

извършва класиране на кандидатите, по низходящ ред на техния общ бал, формиран от двата 
етапа на конкурса- оценка на представените програми за развитие на дружеството и 
интервюто. Комисията следва да внесе докладна записка в Общински съвет-Дупница за 
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избиране на кандидата класиран на първо място в конкурса, за управител на „ГУМ-Дупница“ 
ЕООД, гр. Дупница. 

 
11. Информация относно състоянието на „ГУМ-Дупница“ЕООД, гр. Дупница, се 

получава от Секретаря на Община Дупница. 
 

12. Общински съвет - Дупница избира комисия, която да организира и проведе 
конкурса, като определя броя на членовете й да е 7  / седем /, като 5  / пет / от тях са 
общински съветници и 2  / двама / от общинска администрация. 

13. Определя състава на комисията: 

Председател: Леонид Хаздай 
Членове: Георги Наумов 
Станислав Павлов 
Павел Коларски 
Иван Раков 
и двама определени със Заповед на кмета. 

 

Точка 16 (Шестнадесета) 

108/16.02.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Откриване на процедура за провеждане на конкурс за избор на 
управител на „Ученическо хранене-Дупница“ЕООД, гр.Дупница.   

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на всички  комисии в ОбС. 
Имате думата за изказване. 
Г-н Ивайло Петров. 

Г-н Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н Чимев, 
Уважаеми г-н Костадинов, 
Колеги. 
Аз искам да попитам относно проведените конкурси с училищата, относно 

изхранването. Г-н Костадинов, вие сте председател на временната комисия, която вече 1 
месец работи. Ако може да ни запознаете с работата на комисията  и статута на конкурсите. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Добре. 
По отношение на комисията. 
Комисията направи първо заседание, на което изиска съответните документи от 

общината и от други инстанции. 
От общината бяха получени своевременно, но за съжаление от другите инстанции ги 

получихме едва онзи ден. 
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Поради различни причини на членовете на комисията не събрахме кворум на 
заседанието във вторник. 

Днес след сесията комисията ще проведе може би своето предпоследно заседание, на 
което ще изслуша част от страните. Това е по отношение дейността на комисията. 

И в съответния 30- дневен срок ще излезе с доклад за своята дейност. 
Моля ви имайте още малко търпение и ще бъдете уведомени своевременно. 
До самата докладна. При мен постъпи писмо на персонала на Ученическо хранене и аз 

от тази трибуна искам да използвам възможността да се обърна към тези хора, които в своето 
писмо подкрепят управителя г-н Пигов. 

Към тях и към вас искам да кажа следното. Първо г-н Пигов беше номинация на 
нашата група, много време ние го подкрепяхме и го подкрепяме в дейността му. Много 
усилия хвърлихме в дейността му и аз се радвам за високата оценка, която персонала и не 
само дава за дейността му. Нашата оценка също е такава. 

Примера в Ученическо хранене повтаря примера от МБАЛ. Когато некой си служи 
със спекулации и с политически обвинения с манипулации това не е полезно за никого. 

Едно дружество дали е общинско или държавно или частно ако не подобряваш своя 
продукт и не осъществява по-добра дейност всичко друго е имитация и фалшива 
загриженост. Дайте да му дадеме пари, дайте да помогнеме….дружеството работи 
значително по-добре. Все още има какво да се желае, но факт е подобряването на дейността. 

Тук ще използвам случая да ви разкажа. Образователната комисия проведе заседание, 
след което в рамките на два дни в пълен състав обиколи всички училища в общината, нещо 
което не се беше случвало отдавна. Основният въпрос беше Ученическо хранене и се 
обсъдиха като цяло проблеми в училищата. Защото аз споделям казаното от г-н Соколов и 
съм още по-краен от него. ОбС и общинска администрация са институциите , които следва да 
арбитрират, контролират и това съм го казвал десетки пъти в тази зала. 

Когато един бенефициент, участник общински или какъвто и да е усеща контрол от 
страна на нас, като представители на народа тогава ще възникват тези медийни сензации…не 
искам за гимназията…не знам каква дума да употреба. Аз не споделям мнението, че всичко е 
приключило. Онзи ден с един колега бяхме в Гимназията и не останах с впечатление всичко 
да е приключило. Но ще направиме всичко възможно, за да приключи. Това петно, което се 
лепна върху Гимназията, мисля, че е несъразмерно и неправилно и тя не заслужава подобни 
обвинения. Аз съм сигурен, че тя ще подобри дейността си. Именно с такива ходове колеги, 
като това, което направи образователната комисия така трябва да действа всяка комисия в 
този ОбС. Ние не сме се събрали тука да четеме едни докладни – за, против и айде по-бързо 
да свършваме. Там на терен, на място видяхме неща, които няма как да бъдат разказани тука 
и това формира мнението на всеки един съветник. 

Връщам се към Ученическо хранене. Не мога да не кажа, че съм много доволен от 
постигнатото. Не мога да не кажа, че когато само празни думи ние сме загрижени, ние 
искаме по-добре това са само безсмислени думи. Когато има истинска реална конкуренция, 
когато има пазарно начало резултатите са налице. В едно от училищата г-жа Инкьова ще 
потвърди попитахме „Топла ли е храната“, те казаха „Да“. Могло е ето. Правели го от една 
седмица т.е. думите, натиска и целия дебат около  Ученическо хранене започна да дава и 
дава своите резултати. С нищо персонално Ученическо хранене, нито който и да било трябва 
да се безпокои. Закона обаче е категоричен, конкурс трябва да има така че неминуемо е това 
да се случи. 

Пожелавам успех на всички участници. 
Сега отново трябва да избереме брой и състав на комисията. 

 
Край на дебати 
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Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

12. Общински съвет - Дупница избира комисия, която да организира и проведе 
конкурса, като определя броя на членовете й да е 7  / седем /, като 5  / пет / от тях са 
общински съветници и 2  / двама / от общинска администрация. 

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Йорданов. 

Г-н Йордан Йорданов – общ.съветник: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете. 

От групата на Герб предлагаме за член Димитър Крекманов. 

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
БСП. 
Бойко Христов. 
От СДС номинираме Георги Георгиев. 
Глас народен. 
Иван Танев. 
БДЦ. 
Тодор Василев. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
За председател. Има ли предложения? 
Тогава номинирам Георги Георгиев- председател. 
 

13. Определя състава на комисията: 
Председател: Георги Георгиев 
Членове: 
Димитър Крекманов  
Бойко Христов 
Иван Танев 
Тодор Василев 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Т.12 добива следния вид:  

12.Общински съвет - Дупница избира комисия, която да организира и проведе 
конкурса, като определя броя на членовете й да е 7  / седем /, като 5  / пет / от тях са 
общински съветници и 2  / двама / от общинска администрация. 

13. Определя състава на комисията: 

Председател: Георги Георгиев 
Членове: 
Димитър Крекманов  
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Бойко Христов 
Иван Танев 
Тодор Василев 
и двама определени със Заповед на кмета. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се  
предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
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1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.9 и т.23 
ЗМСМА и чл.27, ал.4 и ал.5 ЗМСМА, и във връзка с чл.137, ал.1,т.5 от ТЗ, чл.20 и чл. 21 
ал. 2 на Закона за публичните предприятия и чл.  49, ал. 1 от Наредбата за условията и 
реда за упражняване правата на собственик от Община Дупница върху общинската част 
от капитала на търговските дружества, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  29 
 
1. Общински съвет-Дупница открива процедура за провеждане на конкурс за избор на 

управител на общинското търговско дружество “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД, 
ЕИК 202723201. 

 
2. Приема следните условия за допустимост на кандидатите, като до участие в 

конкурса за избор на управител на “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД, гр.Дупница се 
допуска лице, което: 

2.1. е български гражданин, гражданин на Европейския съюз или на държава – страна 
по Споразумението за Европейското икономическо пространство, или на Конфедерация 
Швейцария; 
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2.2. има висше икономическо образование с образователно-квалификационна степен 
бакалавър или по-висока; 

2.3. има най-малко 5 години професионален опит по специалността; 
2.4. не е поставено под запрещение; 
2.5. не е осъждано за умишлено престъпление от общ характер; 
2.6. не е лишено от правото да заема съответната длъжност; 
2.7. не е обявено в несъстоятелност като едноличен търговец или неограничено 

отговорен съдружник в търговско дружество, обявено в несъстоятелност, ако са останали 
неудовлетворени кредитори; 

2.8. не е бил член на управителен или контролен орган на дружество, съответно 
кооперация, обявени в несъстоятелност през последните две години преди назначаването, 
ако са останали неудовлетворени кредитори; 

2.9. не е бил управител, член на управителен или контролен орган на дружество, за 
което е било установено с влязло в сила наказателно постановление неизпълнение на 
задължения по създаване и съхранение на определените му нива от запаси по Закона за 
запасите от нефт и нефтопродукти; 

2.10. не е съпруг/съпруга или лице във фактическо съжителство, роднина по права 
линия, по съребрена линия – до четвърта степен включително, и по сватовство – до втора 
степен включително, на управител или член на колективен орган за управление и контрол на 
същото публично предприятие; 

2.11. не заема висша публична длъжност по чл. 6, ал. 1, т. 1 – 38 и 41 – 45 от Закона за 
противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото имущество, не е 
член на политически кабинет или секретар на община; 

2.12. не извършва търговски сделки от свое или от чуждо име, сходни с дейността на  
“Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД; 

2.13. не е съдружник в събирателни, в командитни дружества и в дружества с 
ограничена отговорност, сходни с дейността на “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД; 

2.14. не е управител или член на изпълнителен или контролен орган на друго 
публично предприятие; 

2.15. отговаря на други изисквания, предвидени в Учредителния акт на “Ученическо 
хранене – Дупница “ ЕООД. 

За удостоверяване на посочените обстоятелства, кандидатите попълват декларация по 
образец – Приложение № 2 към Публичната покана. 

 
3.Необходими документи за участие в конкурса: 
3.1. писмено заявление за участие по образец – Приложение № 1; 
3.2. декларация по образец за удостоверяване липсата/наличието на обстоятелствата 

по чл. 20, ал. 1 от Закона за публичните предприятия, съответно чл. 27, ал. 1 от Наредбата за 
реда за учредяване и упражняване правата на общината в публични предприятия и търговски 
дружества с общинско участие в капитала – Приложение № 2; 

3.3. автобиография; 
3.4. нотариално заверено копие от диплома за завършено висше образование, 

придобитата образователно-квалификационна степен, допълнителна квалификация и 
правоспособност; 

3.5. копия на документи, удостоверяващи продължителността на професионалния 
опит (трудова, служебна, осигурителна книжка или друг документ, удостоверяващ най-малко 
петгодишен професионален опит). 

 
4. Конкурсът да се проведе на три етапа: 
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4.1. Проверка на съответствието на представените документи с предварително 
обявените изисквания; 

4.2. Оценка на представените програми за развитие на “Ученическо хранене – 
Дупница “ ЕООД, гр. Дупница за тригодишен период на управление, към всяка от 
които,задължително следва да бъде приложен ангажимент за постигане на конкретни 
годишни финансови резултати на Дружеството, през тригодишния период на управление; 

4.3. Интервю с кандидатите. 
 
5. Заявлението за участие в конкурса, заедно с необходимите документи се подава в 

запечатан непрозрачен плик в деловодството на Община Дупница, в едномесечен срок от 
публикуване на обявлението. 

 
6. В седмодневен срок от изтичане на срока за подаване на документи комисията за 

организиране и провеждане на конкурса взема решение за допуснатите и недопуснати до 
конкурс кандидати, което обявява публично. 

 
7. В четиринадесет дневен срок от обявяване на резултатите, допуснатите до конкурс 

кандидати следва да внесат изготвените от тях програми за развитието на търговското 
дружество за тригодишен период на управление в отделен непрозрачен запечатан плик, при 
което ще бъдат уведомени за датата на провеждане на интервюто. 

 
8. Комисията оценява всяка от представените програми, като присъжда точки от 1 до 

10. 
 
9. Комисията оценява всеки от явилите се на интервюто кандидати, като присъжда 

точки от 1 до 10. 
 
10. След приключване на всички етапи от конкурса, в тридневен срок, комисията 

извършва класиране на кандидатите, по низходящ ред на техния общ бал, формиран от двата 
етапа на конкурса- оценка на представените програми за развитие на дружеството и 
интервюто. Комисията следва да внесе докладна записка в Общински съвет-Дупница за 
избиране на кандидата класиран на първо място в конкурса, за управител на “Ученическо 
хранене – Дупница “ ЕООД, гр. Дупница. 

 
11. Информация относно състоянието на “Ученическо хранене – Дупница “ ЕООД, гр. 

Дупница, се получава от Секретаря на Община Дупница. 
 

12.Общински съвет - Дупница избира комисия, която да организира и проведе 
конкурса, като определя броя на членовете й да е 7  / седем /, като 5  / пет / от тях са 
общински съветници и 2  / двама / от общинска администрация. 

13. Определя състава на комисията: 

Председател: Георги Георгиев 
Членове: Димитър Крекманов  

    Бойко Христов 
                Иван Танев 
                Тодор Василев 
             и двама определени със Заповед на кмета. 
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Точка 17 (Седемнадесета) 

120/22.02.2023 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – кмет на община Дупница, 
относно  Подготовка на придружаващи документи във връзка с искане на авансово 
плащане от СЕУ"св. Паисий Хилендарски" гр. Дупница, по Договор за безвъзмездна 
финансова помощ №BGENVIRONMENT-3.0001-0004-C01/04.10.2022 г. по програма 
"Опазване на околната среда и климатични промени" на ФМ на ЕИП 2014-2021 проект 
"Училище без отпадъци".  

Инж. Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Имате думата за изказване. 
Директора на училището го няма, но програмата е много сериозна, всеобхватна и дай 

боже да получи финансиране. 
Доколкото съм запознат училището е било резерв по тази програма, но слава някой се 

е отказал и то сега може да придобие този финансов ресурс. „Паисий Хилендарски“ , 
Гимназия „Христо Ботев“ и у-ще „Христо Ботев“- Крайници така, че страхотно е това, което 
се случва. 

При обиколката бяхме силно впечатлени от стореното в Крайници. Мисля, че хората 
от комисията ще го потвърдят със собствени сили какви неща е направило училището. 

Хубаво е да се казват тези неща и тези примери, защото наистина базата е почти 
страхотна в Крайници. И в другите училища има добри примери, но там със собствени сили е 
направено много. Крайници си е Крайници. 

Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Георгиев Пилев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
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12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Илиан Иванов Дойчев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Пламен Петров Соколов: За 
24. Първан Ангелов Дангов: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2, във вр. с ал.1 т. 23 от ЗМСМА и  във вр. с 
Докладна записка с вх. № 67-00-72 от 13.02.2023 г. в общинска администрация Дупница, 
Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  30 
 
1. Общински съвет Дупница одобрява текста на Запис на заповед (Приложение II.2.2), 

като обезпечение на стойността по Искане за авансово плащане от СЕУ „Св. Паисий 
Хилендарски“, град Дупница – бенефициент по програма „Опазване на околната среда и 
климатични промени“ на ФМ на ЕИП 2014-2021 проект  “Училище без отпадъци” договор № 
BGENVIRONMENT-3.001-0004-C01/04.10.2022 г. 

2. Упълномощава директора на СЕУ „Св. Паисий Хилендарски“, град Дупница, в 
качеството на бенефициент, да издаде и подпише Запис на заповед, като обезпечение на 
стойността по Искане за авансово плащане, без протест, без разноски, без никакви 
възражения и без такси и удръжки от какъвто и да било характер, в полза на Министерство 
на околната среда и водите (МОСВ), дирекция „Координация по въпросите на Европейския 
съюз и международно сътрудничество” – Програмен оператор на програма „Опазване на 
околната среда и климатични промени“ на ФМ на ЕИП 2014-2021 г., сумата: 152 917.20 лева 
(сто петдесет и две хиляди деветстотин и седемнадесет лева и двадесет стотинки), 
представляваща стойността на авансовото плащане по договор № BGENVIRONMENT-3.001-
0004-C01/04.10.2022 г. 

3. Възлага на директора на СЕУ „Св. Паисий Хилендарски“, град Дупница, в 
качеството на бенефициент, да подписва всички необходими документи и да извършва 
всички необходими фактически и правни действия, относно изготвянето на Запис на заповед, 
като обезпечение на стойността по Искане за авансово плащане по договор № 
BGENVIRONMENT-3.001-0004-C01/04.10.2022 г., съгласно изискванията на МОСВ – 
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Програмен оператор на програма „Опазване на околната среда и климатични промени“ на 
ФМ на ЕИП 2014-2021 г. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 12:11 часа, председателят закри 2 заседание на 
ОбС. 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

 

............................................................................ 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист 
"ООбС"/ 

 

 

 

 

 
 

 


